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PROTOKÓŁ NR LVIII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 22 września 2022 

roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 1300  

 

Transmisja z obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

(nagranie: 0:04 - 1:27) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła LVIII w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym.  

Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Z-cę Burmistrza p. 

Tomasza Sobolewskiego, p. Skarbnik Olgę Radziwanowską i wszystkich uczestniczących w 

obradach oraz z mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą śledzić online – za pośrednictwem 

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad poprosiła radnych o potwierdzenie 

obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.  

Przewodnicząca Rady, na podstawie zgłoszeń radnych, stwierdziła quorum (12 radnych 

obecnych) na ustawowy stan 15 umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych decyzji.  

(Listy obecności: radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.) 

 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 

 

(nagranie: 1:29 - 1:56) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad.  

Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie 

obradować będzie zgodnie z porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Uroczyste wręczenie Aktu Nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez Panu 

Tadeuszowi Sikorze; 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji; 

5. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobez za I półrocze 2022 roku,  

informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu 

wykonania przedsięwzięć Gminy Łobez za I półrocze 2022 roku oraz informacja  

o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za I półrocze 

2022 roku; 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2022; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2022 – 2035; 

http://www.bip.lobez.pl/
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/178/2016 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 27 października 2016 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

niektórych składników wynagrodzenia oraz nauczycielskiego dodatku 

mieszkaniowego; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami na 

terenie Gminy Łobez; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/345/2018 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie wprowadzenia odstępstwa od 

zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy 

Łobez; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/248/2017 

Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie ustalenia składu i zasad 

wyboru członków Miejskiej Rady Oświaty oraz regulaminu jej działania; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody; 

14. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

15. Komunikaty i informacje; 

16. Informacje Przewodniczącej Rady; 

17. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3. Uroczyste wręczenie Aktu Nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez Panu 

Tadeuszowi Sikorze; 

(nagranie: 1:57 - 12:14) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz poinformowała, że Rada 

Miejska w Łobzie Uchwałą Nr LVI/376/2022 z dnia 26 sierpnia 2022 r., uznała o nadaniu Panu 

Tadeuszowi Sikorze Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz po odczytaniu Aktu Nadania Honorowego 

Obywatelstwa Gminy Łobez przystąpiła wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Zbigniewem 

Pudełko oraz z Z-cą Burmistrza Łobza Tomaszem Sobolewskim do uroczystego wręczenia 

Aktu Nadania, Plakietki i Legitymacji Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez Panu 

Tadeuszowi Sikorze. 

Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko powiedział, że z p. Tadeusze Sikorą jesteśmy z 

jednego rocznika o graniu w Światowidzie to możemy pisać legendy. Czy na dobre, czy na złe 

zawsze byliśmy kolegami, czy to było zima, czy to było lato, grało się, bo miało się hobby, 

którym była piłka nożna. Co mogę powiedzieć, z Tadeuszem zawsze mieliśmy dobry kontakt i 

taki pozostało po dzień dzisiejszy. Gratuluję Ci Tadeuszu tego tytułu.  

Pan Tadeusz Sikora Honorowy Obywatel Gminy Łobez wyrażając słowa podziękowania, 

powiedział, że tą odznaką został doceniony sport i działacze, którzy poświęcają wiele swojego 

czasu. Trzeba poświęcić się bardzo i wtedy się osiągnie sukces sportowy. Bez pracy i oddania 

nie ma mowy o jakichkolwiek osiągnięciach. Jest mi niezmiernie miło. Dziękuję Państwu 

bardzo za uznanie. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz dziękując za tę miłą i wzruszającą chwilę zamknęła 

niniejszy punkt porządku obrad.   

 
Ad. 4 Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji.  

(nagranie: 12:15 - 13:17) 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że do przyjęcia przez Radę są dwa protokoły z 

poprzednich sesji: 

 

1. Protokół Nr 56 z sesji, która odbyła się 26 sierpnia 2022 r. (sesja zwyczajna) 

2. Protokół Nr 57 z sesji, która odbyła się 9 września 2022 r. (sesja nadzwyczajna) 

 

Protokoły zostały wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz przed dzisiejszymi obradami.  

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że do wymienionych protokołów nie wniesiono 

zastrzeżeń ani poprawek. W związku z tym poddała je pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła 

protokoły z poprzednich sesji. 

 

Ad. 5. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym. 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 13:18 - 22:42) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Radna Krystyna Bogucka, Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski, 

Wiceprzewodniczący Rady, Zbigniew Pudełko, Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 6 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobez za I półrocze 2022 roku,  

informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu 

wykonania przedsięwzięć Gminy Łobez za I półrocze 2022 roku oraz informacja  

o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za I 

półrocze 2022 roku; 

(nagranie: 22:4– 28:04) 

 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Była 

ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Radna Krystyna Bogucka, Przewodniczący Komisji Budżetowej 

Mariusz Wijatyk. 

Omówienia wymienionej informacji dokonała Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska. 

Poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie wydała pozytywna opinię  

o niniejszej Informacji. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 
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Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższej informacji - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała Informację pod głosowanie. Wyniki 

głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 3. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do niniejszego protokołu  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania 

przyjęła Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobez za I półrocze 2022 

roku, informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu 

wykonania przedsięwzięć Gminy Łobez za I półrocze 2022 roku oraz informację  

o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za I 

półrocze 2022 roku; 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2022 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 28:05 – 57:06) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk zgłosił dwa wnioski formalne do 

niniejszego projektu uchwały: 

1. Przeniesienie środków z działu 600 na wykonanie zadania pn. Modernizacja kanalizacji 

deszczowej na terenie garaży położonych przy Nadleśnictwie Łobez; 

2. Przeniesienie środków z działu 600 na wykonanie zadanie pn. Wykonanie projektu 

budowlanego na przebudowę gminnej działki drogowej nr 56 obręb Zagórzyce w kwocie 

35.000 zł. 

 

Głos w dyskusji zabrli: Z-ca Burmistrza Łobza Tomasz Sobolewski, Przewodniczący Komisji 

Budżetowej Mariusz Wijatyk, Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska, Radna Leokadia Włodarz, 

Z-ca Burmistrza Łobza Tomasz Sobolewski, Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek 

Rokosz, Radny Zbigniew Pudełko, Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Małgorzata Różańska, Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz. 

Więcej głosów nie zabrano. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie zgłoszone wnioski 

formalne. 

1. Wniosek formalny o przeniesienie środków z działu 600 na wykonanie zadania pn. 

modernizację kanalizacji deszczowej na terenie garaży położonych przy Nadleśnictwie 

Łobez; 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania przyjęła 

ww. wniosek formalny. 
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2. Wniosek formalny o przeniesienie środków z działu 600 na wykonanie zadanie pn. 

wykonanie projektu budowlanego na przebudowę gminnej działki drogowej nr 56 obręb 

Zagórzyce w kwocie 35.000 zł. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania przyjęła 

ww. wniosek formalny. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką  

oraz przyjętymi wnioskami formalnymi pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2022 

 

UCHWAŁA NR LVIII/378/2022 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2022 - stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Łobez na lata 2022-2035; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 57:07 – 1:00:07) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Łobez 

na lata 2022-2035; 

UCHWAŁA NR LVIII/379/2022 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Łobez na lata 2022-2035. 

stanowi załącznik do protokołu 

- Przerwa- 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz po przewie i sprawdzeniu kworum wznowiła obrady 

LVIII sesji Rady Miejskiej w Łobzie  

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/178/2016 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 27 października 2016 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

niektórych składników wynagrodzenia oraz nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 1:00:55 – 1:07:07) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXIV/178/2016 Rady Miejskiej 

w Łobzie z dnia 27 października 2016 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom niektórych składników 

wynagrodzenia oraz nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego; 

UCHWAŁA NR LVIII/380/2022 

zmieniająca uchwałę Nr XXIV/178/2016 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 27 października 

2016 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom niektórych składników wynagrodzenia oraz 

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego; stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami 

na terenie Gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  
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(nagranie: 1:03:08 – 1:06:21) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Radna Krystyna Bogucka i Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska. 

Więcej głosów nie zabrano.   

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 

żłobkami na terenie Gminy Łobez 

UCHWAŁA NR LVIII/381/2022 

w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami na terenie Gminy Łobez; 

-stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/345/2018 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie wprowadzenia odstępstwa od 

zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy 

Łobez; 

(nagranie: 1:06:22 – 1:34:52) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont, 

Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski, Radna Krystyna Bogucka, Przewodniczący Komisji 

Budżetowej Mariusz Wijatyk, Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Przewodniczący Komisji Terenów 

Wiejskich Marek Rokosz, Radna Krystyna Bogucka, Przewodniczący Komisji Terenów 

Wiejskich Marek Rokosz, Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski, Wiceprzewodniczący Rady 

Zbigniew Pudełko, Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, Z-ca Burmistrza Tomasz 

Sobolewski, Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata 

Różańska.  

 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 6, PRZECIW:7, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania nie podjęła uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/345/2018 Rady Miejskiej 

w Łobzie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu 

spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Łobez; 

 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/248/2017 

Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie ustalenia składu i zasad 

wyboru członków Miejskiej Rady Oświaty oraz regulaminu jej działania; 

 (nagranie: 1:34:43 – 1:37:01) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Obecni Niegłosujący 1; Nieobecni 3 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie uchylenia uchwały Nr 

XXXII/248/2017 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie ustalenia 

składu i zasad wyboru członków Miejskiej Rady Oświaty oraz regulaminu jej działania; 

 

UCHWAŁA NR LVIII/382/2022 

w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/248/2017 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 

29 czerwca 2017 r. w sprawie ustalenia składu i zasad wyboru członków Miejskiej Rady 

Oświaty oraz regulaminu jej działania; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody; 

 (nagranie: 1:37:02 – 1:45:17) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska 

zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego projektu uchwały. 
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Głos w dyskusji zabrali: Radny Adam Borowski inicjator nadania dębu czerwonemu pomnika 

przyrody. Co to jest za dąb? Jest to, nasz dąb na wysokość 25 m, obwód ma 415 cm i korona 

27. Jest to drugi dąb czerwony w Polsce pod względem i wysokości ma piękną koronę, jest 

zdrowy w tej chwili oba konary są prawidłowo związane. Wokół tego dębu, prawdopodobnie 

zrobię ogrodzenie. Rozporządzenie ministra środowiska z 4 grudnia 2017 roku mówi, że prawo 

nadania imienia przysługuje zgłaszając zgłaszającemu dany pomnik przyrody. Ja zgłosiłem i 

nadałem mu imię Adam. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz podziękowała Radnemu za tę inicjatywę i za 

niestrudzone działania, które podejmuje dla przywrócenia tego trochę zaniedbanego 

rzeczywiście obszaru mieszkańcom. To nasze wspólne dobro i naprawdę dobrze jest widzieć, 

że ktoś poświęca swój czas, swoją energię, swoje środki również, żeby społecznie o taką 

przestrzeń zadbać. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 4 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia pomnika przyrody; 

UCHWAŁA NR LVIII/383/2022 

w sprawie w sprawie ustanowienia pomnika przyrody; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 14 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi. Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 1:45:18 – 1:45:34) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zapytała, czy ktoś z radnych chciałby złożyć 

interpelację bądź zapytanie.  

Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 14. 

 

Ad. 15 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 1:46:35 – 1:54:46) 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk, przedstawił wnioski Komisji 

Budżetowej wypracowane przez komisję na posiedzeniu w dniu 12 września br. Do tej 

wypowiedzi odniósł się Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski oraz Radna Krystyna Bogucka. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz w imieniu Stowarzyszenia Prowincja Łabuź 

zachęciła do obejrzenia wystawy Artefaktów związanych z historią niedawną, dawną i jeszcze 

dawniejszą Łobza, która ma miejsce w Miejskiej Bibliotece Publicznej w Łobzie oraz do 

udziału w spotkaniu z pisarzem i poetą Radosławem Wiśniewskim, oraz jego psalmem do 

świętej Sabiny. 
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Więcej zgłoszeń nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 15. 

 

Ad. 16 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 1:54:47 – 1:57:08) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała o spotkaniach i wydarzeniach,  

w których wzięła udział w działalności międzysesyjnej:  

➢ 01.09. br. udział w obchodach 83. Rocznicy Wybuchu II Wojny Światowej; 

➢ 16.09.br. udział w obchodach 83. Rocznicy napaści Związku Radzieckiego na Polskę; 

➢ 17.09.br. udział w uroczystości Jubileuszu 75-lecia Przedszkola Miejskiego;  

➢ 18.09.br. udział w Gminno-Powiatowym Święcie Plonów; 

 

Ad. 17 Zamknięcie obrad. 

 (nagranie: 1:57:09 – 1:57:22) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła LVIII sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 15:20  

      

(Płyta CD z nagraniem oraz konwersją zapisu audio na tekst LVIII sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

      

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 


